
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum:  28-01-2019 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 

 
Onderwerp: Rechtmatigheidscontrole 
 

Raadslid de heer Elbert Vissers van de fractie VVD heeft gevraagd of onderstaand schrijven 
als schriftelijke vraag kan worden behandeld. 

Vragen: 
 

1. Wat zijn onze gemeentelijke ambities aangaande de rechtmatigheidsverantwoording en 
het eventueel breder trekken naar een “in control statement”? En hoe raken deze ambities 
de inrichting van onze bedrijfsvoering? 

2. Wat is er voor nodig om zelf (als B&W) straks een rechtmatigheidsverantwoording af te 
kunnen geven? Hebben we al voldoende expertise in huis als gemeente of moeten we 
samenwerking in de regio opzoeken? 

3. In hoeverre zijn we nu als gemeente al in staat om zelf een oordeel te geven over de 
financiële rechtmatigheid van onze belangrijkste processen? Is onze verbijzonderde 
interne controle-functie bijvoorbeeld al zodanig opgezet dat, we aan het eind van het jaar 
al een totaalconclusie kunnen trekken met vertaling naar de balans en staat van baten en 
lasten zijn opgenomen? 

4. Kunnen we al eerder als gemeente proberen om zelf een (deel van de) 
rechtmatigheidsverantwoording op te stellen, vooruitlopend op de wettelijke verplichting? 
Die we dan ook gebruiken voor de afstemming en voorbereiding op de externe 
accountantscontrole? 
 
 
 
Ondertekening fractie: 
Fractie: VVD 
Naam:  Elbert Vissers 
 
Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 
voor iedereen beschikbaar.   
 
 
Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel zijn uiterlijk op 
maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar indien de vragen uiterlijk op de 
woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn ingediend bij de griffie.  
 
Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


